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Referat skolebestyrelsesmøde den 25.2.22 

  

Tirsdag den 25. januar 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere: 

 Mette Larsen 

 Henrik Skøtt 

Iversen 

 Helle Cornett 

 Tanja Larsen 

 Lis Johansen 

 Karina Nikolajsen  

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

 

Afbud: 

 Gitte Jepsen   

 Inge Ryborg Lund 

 Majbritt Susgaard Jørgensen 

 

 

 

1. Velkommen 

 

Velkomst ved Jens – Der er fremmøde af 5 

skolebestyrelsesmedlemmer og derfor er skolebestyrelsen 

beslutningsdygtige.  

 

 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Lis meddelte på sidste skolebestyrelsesmøde at hun ønskede 

at trække sig som formand for skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen skal konstituere sig med en ny formand. 

 

Mette Larsen vælges som formand for skolebestyrelsen frem til 

den nye skolebestyrelse tiltræder den 1. august 2022  

 

Lis Johannsen vælges som næstformand også frem til 1. 

august 2022 

 

 

3. Regnskab 2021 

Orientering om årsafslutningen 2021 

 

Årsafslutning udviser et mindre forbrug på 1.928.341 kr. En 

del af mindre forbruget fremkommer ved, at der er udbetalt 

tilskud til bla. Tilslutning til fjernevarme der ikke har kunnet 

igangsættes i 2021 

 

Det forventes, at mindre forbruget overføres til 2022 

Bilag 1  

Regnskab 2021 

 

4. Godkendelse af budget 2022 

Budget 22 har været behandlet 1. gang i skolebestyrelsen og i 

MED i nov. 21 og været i høring blandt medarbejdere og i MED 

i jan. 22  

 

Skolebestyrelsen godkender budgettet. 

 

Bilag 2 

Budget 2022 

 

5. Ferieplan for skoleåret 22/23 Bilag 3 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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Bestyrelsen spørger ind til sluttidspunkt på skoledage op til 

ferier? 

Sluttidspunktet er drøftet på MED – og MED-udvalget er enige 

om, at anbefale, at sluttidspunktet op til ferier er til normal 

skema-tid.  

 

Skolebestyrelsen drøfter om skoledage op til ferier skal slutte 

kl. 12.00 eller til alm. Skematid. 

 

Skolebestyrelsen beslutter ved afstemning at skoledagen op til 

ferier slutter til almindelig skematid med stemmerne fordelt på 

følgende måde: Skoledag til almindelig skematid - 3 stemmer, 

skoledag til middag - 2 stemmer. 1 undlod at stemme. 

 

Forslag til 

ferieplan 

6. Orientering om planlægning af skoleåret 22/23 

 Plan for planlægning 

 Skoleplan 

 Ansættelser 

 

Jens orienterer om planlægning af næste skoleår.  

 

 

Planerne 

gennemgås på 

mødet 

 

7. Orientering om corona-situationen på skolen 

Der er også corona på Fjordskolen – dog i mindre grad end 

ude i almen. Hvis smittetallet stiger må vi muligvis rokere 

personale rundt mellem klasserne, således at alle klasserne 

kan dækkes.  

De nye retningslinjer fra i dag kan blive vanskelige at forstå og 

accepterer på skolen. Skolen forsøger på bedste vis, at 

orientere om smittetilfælde – men det er et større 

udredningsarbejde.  

 

 

8. Orientering 

1. Bestyrelsesformand –Der er skolebestyrelsesvalg i 

foråret – der skal findes nye bestyrelsesmedlemmer. 

Mette opfordrer personalet til at få forældre til at stille 

op. Jens gennemgår proceduren for 

skolebestyrelsesvalget og sender tidsplanen ud med 

næste referat.  

2. MED-udvalg 

3. Øvrige medlemmer Dejligt - at der er liv og glæde i 

indgangspartiet ved bordtennisbordet. 

4. Skolens ledelse   Jens blev kontaktet af Karstens 

Hansen, som bad Jens om at søge fonden om et bidrag. 

Lige før jul fik skolen tildelt 200.000 kr. til udvikling af 

musikundervisning – gerne udenfor – musiklærerne er 

med i udviklingsprocessen. Til næste møde skal der 

drøftes, hvorvidt klasser kan komme på lejrtur. Der er 

et medarbejderønske. Skolebestyrelsen skal lægge 

rammen for lejrture på skolen. Mette foreslår, at vi får 

oprettet et elevråd på skolen.  

              

 

 

 


